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Tym żyje samorząd

Autor: Arch. UMWM

O inwestycjach w radomskim „Medyku, przebudowie ul. Nadwiślańskiej w Józefowie, i wątpliwościach w

sprawie Centralnego Portu Komunikacyjnego – m.in. tym żyło Mazowsze we wrześniu.

Inwestycje w radomskim „Medyku”

Budynek Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego (CKZiU) zostanie rozbudowany dzięki wsparciu sejmiku Mazowsza.

Dofinansowanie z budżetu województwa to 74 mln zł.

Obiekt będzie nie tylko większy, ale też nowoczesny i energooszczędny. Zostaną tu zastosowane najnowsze rozwiązania

architektoniczne, technologiczne i ekologiczne.

Radny województwa Leszek Przybytniak (sejmikowy klub PSL) podkreśla:

– Słuchacze będą się uczyć w pracowniach odzwierciedlających rzeczywiste warunki pracy w zawodach medycznych.

Takie rozwiązania są przyszłością edukacji medycznej i cieszę się, że będą dostępne właśnie tu, w Radomiu.

Umowy z wykonawcą podpisała dyrektor CKZiU Agnieszka Stolarczyk. W wydarzeniu wzięli udział marszałek Adam Struzik (klub

radnych PSL), wicemarszałek Rafał Rajkowski (klub radnych KO) oraz radni województwa Leszek Przybytniak (klub radnych PSL) i

Tomasz Śmietanka (klub radnych KO).

Czy potrzebne nam kolejne lotnisko?

Lotnisko w Modlinie wymaga inwestycji, a jeden z rządowych udziałowców blokuje jego rozwój.

– Centralny Port Komunikacyjny, w opinii wielu fachowców ruchu lotniczego, jest zbędnym projektem megalomańskim, a

co najgorsze, realizowanym na krzywdzie ludzkiej. Dążenie do jego budowy kosztem lotniska w Modlinie ma charakter
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Informacje opublikowane przed 1 stycznia 2021 r. dostępne są na stronie archiwum.mazovia.pl

tylko polityczny – mówi Marcin Podsędek, wiceprzewodniczący sejmiku województwa (klub radnych KO).

Ulica Nadwiślańska w Józefowie zostanie przebudowana!

– Cieszę się, że po mojej interwencji, jako radnej reprezentującej interes mieszkańców Józefowa, podpisana została umowa

na wykonanie dokumentacji DW 801. Ta inwestycja jest konieczna i znacznie poprawi bezpieczeństwo mieszkańców – podkreśla

radna województwa Anna Brzezińska (sejmikowy klub KO).

Ponad 10 zł – średnio tyle kosztuje bochenek chleba. Według „Indeksu cen w sklepach detalicznych” w lipcu pieczywo zdrożało w

ujęciu rocznym średnio o 20,4 proc.

Na przygotowanie dokumentacji projektowej samorząd Mazowsza przeznaczył ponad 1,3 mln zł.
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Marcin Podsędek (klub KO), wiceprzewodniczący sejmiku
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